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     TILSTED SKOLE 

                                      Skolebestyrelsesmøde  

    Mandag den 30. september 2024 

                                                    Kl. 19 

                                                        DAGSORDEN REFERAT 

 

1 Meddelelser  

- Skolen  

- Drøftelse om det kunne være 

muligt at flytte et sb-møde til 

oktober.  

      -    Formanden 

Kurser/workshops 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

            -    Personalet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-    Elever        

 

 

 

 

 

 

Skolen: Nils gennemgik det kommunale 

budgetforlig og hvilke konsekvenser 

besparelserne i forliget vil have for Tilsted skole. 

Formanden: Deltagerne til kurser/workshops i 

oktober, de er foretaget af kontoret. 

Der afholdes generalforsamling i skole-forældre 

foreningen d- 23 okt. 

Der er indkaldt til dialogmøde med BFU d. 19/11. 

Alle forældrevalgte bestyrelsesmedlemmer har 

mulighed for at deltage i mødet. 

Skole-forældre har sendt et bekymringsbrev ud 

vedr. besparelserne på skoleområdet i Thisted 

kommune. Brevet er ligeledes videresendt til 

kommunalrådet. 

God evaluering på fremlæggelsen af 

skolebestyrelses årsrapport på forældremøder. 

Forslag til datoer for fællesmøde med bestyrelsen 

på Tingstrup, de er 18/11 samt 2/12. 

Personalet: Der arbejdes med forberedelserne til 

afviklingen af elevsamtaler og skole/hjem 

samtaler. Personalet er spændt på at få afprøvet 

den nye model for afviklingen af samtalerne. 

Der er mange på makerspace kursus her i 

efteråret og mange klasser er i med skolen i 

biografen. Så mange er ude af huset i denne 

periode og det kan mærkes. Legepatruljen er 

kommet godt i gang. Der har været naturvejleder 

på besøg i 2 og 4 klasse. Der bliver arbejdet på 

udformningen af meddelelsesbagen som bliver 

tilgængelig for forældrene gennem ”hjernen og 

hjertet”. 

Elever: Elever deltog ikke i mødet, men elevrådet 

er kommer godt i gang. De har arrangeret hygge 

eftermiddag for 4-5 klasserne i forbindelse med 

Halloween. 
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Eventuelt 

 

Eventuelt: Iden om en bedsteforældrebank blev 

drøftet. Forældrene ser det som et godt koncept, 

måden forældremøderne er blevet afviklet på. 

 

 

2 Inddragelsesproces vedr. 

Specialklasseområdet. Dette 

punkt er stort og vil tage et helt 

møde.  

Bestyrelsen gennemgik inddragelsesprocessen 

vedr. specialområdet. 

3 Evt.   
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